
PROTOKÓŁ Nr 5/13 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 15 maja 2013 roku 

 
15 maja 2013 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej   

Nieobecny Pan Jan Dariusz Rudziewicz.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów   

2. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna: Pani Teresa Kuźma. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Sławomir Szymon Banialis, Pan Jarosław Mikielski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Janina Szyłkowska  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2013-2022. 

6. Zaopiniowanie taryf za wodę. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy 

Gminą Wiżajny, a Miastem Suwałki w sprawie powierzenia Miastu Suwałki 

realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego  

na kierowaniu mieszkańców Gminy Wiżajny do Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Suwałkach. 

8. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 rok, sprawozdania 

finansowego za 2012 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki. 

9. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

10. Sprawa Pana Norwy. 

11. Podanie Pani Janiny Protasiewicz o przedłużenie dzierżawy. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

  

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wprowadzane zmiany są 

niewielkie i przedstawiają się następująco: 

Zmiany w dochodach budżetu gminy: 

1. Zwiększono dochody z tytułu wpłat za przyłącza wodociągowe - 900,00 zł. 

2. Zwiększono dochody z tytułu odsetek od wpłat za wodę, wpłat podatków i opłat oraz 

prowizji bankowych - 11 690,00 zł. 

4. Przyjęto środki na dofinansowanie wymiany okien w budynku urzędu gminy uzyskane z 

PZU w kwocie - 6 200,00 zł. 

6. Zwiększono dochody z najmu i dzierżawy mienia gminnego /wynajm pomieszczeń w 

Świetlicy Gminnej - 651,00 zł/. 

7. Przeniesienie mylnie ujętych dochodów w dziele różne rozliczenia pomiędzy paragrafami  

    - 300,00 zł. 
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Zmiany w wydatkach budżetu gminy: 

1. Przeniesiono wydatki pomiędzy paragrafami na drogach gminnych w związku z 

zatrudnieniem pracownika w ramach robót publicznych - 14 341,00 zł. 

2. Zmniejszono zawyżony plan wydatków bieżących w ogólnej kwocie - 3 745,00 zł. 

3. Przeniesiono wydatki inwestycyjne pomiędzy działami i rozdziałami, zwiększając środki 

na zakup ciągnika - 20 000,00 zł. 

4. Zwiększono wydatki dotyczące wypłat ekwiwalentu członkom OSP za udział w akcjach 

    ratowniczych, zakup opału oraz zatrudnienie palacza na okres zimowy łącznie - 11 986,00 

zł. 

5. Zwiększono wydatki w związku z podpisaną umową na prace społecznie użyteczne oraz 

opłaty za  dostarczone artykuły z Banku Żywności ogółem w kwocie - 5 000,00 zł. 

 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby poprosić  

o pieniądze na samochód, którym jeździłby Pan Grabek, gdyż jest zatrudniony jako osoba, \ 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

 

 

Do p-ktu 5 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2013-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że WPF zostanie dopasowany  

do zmian w budżecie i będzie przedstawiony na sesji. 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie taryf za wodę. Następnie odczytał wniosek Wójta Gminy. Wniosek   

w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że cena wody nie może 

być stała i to zarzuciła Regionalna Izba Obrachunkowa. Dodał, że wzrost jest minimalny  

i wynosi 0,05 zł. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, czy gmina dopłaca do wody. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że do oczyszczalni 

ścieków gmina dopłaca, a woda się bilansuje. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że po zmianie cena za wodę i ścieki  

w Wiżajnach będzie wynosiła 6,73 zł za m
3
.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, ile ścieków jednorazowo 

może przyjąć oczyszczalnia, jeżeli chce się je tam wywieść. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że 20% całkowitego 

przerobu, czyli 10m
3 

jednego dnia. Dodał, że wywóz nieczystości wymaga zezwolenia Wójta 

Gminy i na tą chwilę takie zezwolenie ma firma ECO i MPO, ale oni nie wywożą tych 

nieczystości do naszej oczyszczalni i o taką możliwość się nie zwracali. Stwierdził,  

że do końca tego tygodnia może uda się ogłosić przetarg na wywóz śmieci. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji  

o to, kto jest za tym, żeby pozytywnie zaopiniować przedstawione przez Wójta Gminy taryfy 
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i tym samym projekt uchwały w tej sprawie. Za oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

 Do p-ktu 7 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 

Wiżajny, a Miastem Suwałki w sprawie powierzenia Miastu Suwałki realizacji zadania 

publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy 

Wiżajny do Środowiskowego Domu Samopomocy w Suwałkach. 

  

 

 

Do p-ktu 8 
  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 rok, sprawozdania finansowego  

za 2012 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki.  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2012 rok, sprawozdaniem finansowym za 2012 rok oraz informacją o stanie 

mienia jednostki.  

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

komisji o to, kto jest za pozytywną opinią sprawozdań. Za oddano 2 głosy, jeden członek 

komisji nie określił, czy jest za, przeciw, czy wstrzymuje się od głosu. 

 

 

Do p-ktu 9 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński stwierdził,   

że ze względu na to, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy za 2012 rok, sprawozdanie finansowe za 2012 rok oraz 

informacje o stanie mienia jednostki, został przygotowany wniosek wraz z opinią o udzielenie 

Wójtowi Gminy absolutorium. Odczytał opinię i wniosek (załącznik Nr 9 i 10) i zapytał 

członków Komisji Rewizyjnej  o to, kto jest za udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium.  

Za oddano 2 głosy, jeden członek komisji nie określił, czy jest przeciw, czy wstrzymuje się  

od głosu. 

 

 

Do p-ktu 10 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

Pana Norwy. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że to Rada Gminy ustala 

szczegóły i sposób udzielenia bonifikaty i można w uchwale zapisać, że spłata ma być 

jednorazowa, a nie w ratach. 
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Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że lepiej będzie jednorazowo  

i zaproponował kwotę 40 tys. zł bonifikaty. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pan Norwa płaci teraz 

ok. 6 tys. zł brutto z tytułu wieczystego użytkowania. Dodał, że złożył pismo  

o przekształcenie wieczystego użytkowania w prawo własności. Wójt wyjaśnił, że wycena tej 

nieruchomości opiewa na 219 tys. zł i taką kwotę Pan Norwa może zapłacić w ratach,  

ale jeżeli zostanie udzielona bonifikata, to może zapłacić jednorazowo. Stwierdził, że należy 

ustalić jakieś stanowisko. 

Pan Andrzej Norwa zapytał jaka jest propozycja radnych. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał Pana Norwę, jaka kwota 

go zadowala. 

Pan Andrzej Norwa powiedział, że on chciałby zapłacić 50 tys. zł, ale jego zdaniem 

uczciwe jest udzielenie 50% bonifikaty i jeżeli tak by było, to on postara się tą kwotę zapłacić 

jednorazowo, np. do września. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że tam jest dobry kawałek ziemi,  

a średnia cena ziemi to 18 tys. zł. Dodał, że jego zdaniem bonifikata powinna wynieść 20%.  

Pan Andrzej Norwa zapytał, czy w poprzedniej kadencji nie było bonifikat. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że nie można na to w ten sposób patrzeć. 

Pan Andrzej Norwa powiedział, że on musiałby długo taką kwotę gromadzić.  

Dodał, że ciężko jest też zgromadzić taką sumę, a te 100 tys. zł byłby w stanie zapłacić. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, żeby Pan Norwa kupił tą nieruchomość 

za rozsądną cenę. Dodał, że na dzień dzisiejszy pod hipotekę można stosunkowo łatwo dostać 

kredyt. Stwierdził, że Pan Norwa za parę lat będzie się śmiał z tego, że tak tanio to kupił. 

Pan Andrzej Norwa powiedział, że wszyscy wiedzą, że ta ziemia jest warta więcej,  

ale on chce to w miarę możliwości jak najszybciej sfinalizować. Dodał, że on może jedynie 

prosić o udzielenie bonifikaty, a to radni zdecydują. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, co Pan Norwa powie  

na kwotę 150 tys. zł płatne jednorazowo. 

Pan Andrzej Norwa powiedział, że się zgadza i postara się jak najszybciej zgromadzić 

te pieniądze. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem to jest 

dobra kwota. Dodał, że jako Gmina nie mam mowy o kwocie netto. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że od gruntów rolnych  

nie ma VAT-u. 

 

 

Do p-ktu 11 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Podanie Pani Janiny Protasiewicz o przedłużenie dzierżawy. Następnie odczytał podanie 

(załącznik Nr 11). 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby 

zaproponować, żeby zastanowić się nad sprzedażą tej nieruchomości, gdyż to jest całkiem 

fajne siedlisko i może znajdzie się ktoś, kto to kupi. Dodał, że w kierunku miejscowości 

Sudawskie jest tzw. dom socjalny i tam są wolne miejsca. Stwierdził, że w tym domu  

w Bolciach są dwie osoby, a zameldowana na pobyt czasowy jest jeszcze jedna osoba,  

ale jej tam nie ma. Dodał, że ta nieruchomość ulega dewastacji i może należy ją sprzedać.  

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, Pani Protasiewicz prosi  

o przedłużenie dzierżawy. 
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Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można przedłużyć 

dzierżawę do końca roku z klauzulą, że nieruchomość może być sprzedana. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że z tego co wie,  

to Pani Protasiewicz jest w tzw. programie ekologicznym i chodzi o to, żeby jej nie 

zaszkodzić. 

Radny Pan Kazimierz Bacewicz powiedział, że 2014 rok będzie rokiem przejściowym 

jeżeli chodzi o dopłaty z tytułu ekologii. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w uchwale o przedłużeniu 

dzierżawy można napisać konkretnie, na jak długo będzie dzierżawa.  

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że to w gestii tej Pani jest to, aby przyjść 

i wytłumaczyć wszystko radnym. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może do końca 

roku wydzierżawić. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zimą nie ma  

co sprzedawać nieruchomości. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że można podpisać umowę z zapisem,  

że w każdej chwili można ją zerwać. Dodał, że najlepiej będzie porozmawiać z tą Panią. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że umowa dzierżawy 

skończyła się 4 maja br. 

 

 

Do p-ktu 12 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że została już wykonana 

wycena nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Powiedział, że nieruchomości  

w miejscowości Mierkinie zostały wycenione na 91 200 zł i 81 200 zł, nieruchomość  

w miejscowości Żelazkowizna na 4 300 zł. Dodał, że do ceny nieruchomości dodane będą 

wszystkie koszty związane z wyceną i ogłoszeniem przetargu. Wójt powiedział,  

że mieszkanie Pani Figury w budynku po szkole w Smolnikach zostało wycenione  

na 88 tys. zł i on proponuje nie udzielać bonifikaty. Dodał, że cała nieruchomość  

w Smolnikach została wyceniona na 1,2 mln zł. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że działka Nr 1,6 w miejscowości 

Marianka oraz działka obok Nr 1,7 jego zdaniem powinny być sprzedane razem w drodze 

przetargu. Dodał, że nie można zmniejszać działek siedliska. Powiedział, że to jest jego 

zdanie i chyba został delikatnie wprowadzony w błąd przez pracownika. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pan Radny miał 

możliwość poprosić o pokazanie map, ale z tej możliwości nie skorzystał. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on jako członek Komisji Rewizyjnej 

zauważył to i uważa, że to jest nielogiczne. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że mecenas nie widzi 

żadnych uchybień w związku z tą uchwałą. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jest uchwała Rady Gminy i należy  

ją wykonać. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chodzi  

o bezpańskie psy, to podpisał umowę z firmą w Suwałkach. Dodał, że koszt miesięczny 

będzie wynosił 500 zł. Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o sprawę chodników, to jest już  

po rozmowach ze Starostą. Dodał, że gmina będzie robiła projekt przy swoich drogach,  

a Starostwo przy swoich. Wyjaśnił, że w ramach tego będą place przy szkole, przy gimnazjum 
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oraz przy ośrodku zdrowia. Stwierdził, że na obecną chwilę potrzeba dużo pracy, aby zdążyć 

przygotować dokumentację do projektu. Wójt powiedział, że gmina musi wziąć na siebie ten 

projekt, ale jest możliwość otrzymania 85% zwrotu i zostaje 15%, które gmina pokryje razem 

ze Starostwem. Dodał, że istnieje też szansa na otrzymanie 75% zaliczki, ale to nie zmienia 

faktu, że trzeba znaleźć na to pieniądze. Stwierdził, że jest współpraca ze Starostwem, której 

jak powiedział sam Starosta, wcześniej nie było. Wójt wyjaśnił, że w ramach tego wszedł  

we współpracę do projektu w którym będzie poprawiona infrastruktura przy trój styku granic. 

Dodał, że gmina poniesie koszt rzędu 15% z kwoty 65 tys. zł. Stwierdził, że musiał się  

na to zgodzić, bo to jest projekt Starostwa, które wcześniej zgodziło się na remont chodników. 

Wyjaśnił, że projekt będzie dotyczył terenu naszej gminy, więc tym bardziej będzie  

to korzyść.  

Wójt Gminy powiedział, że ciężko jest znaleźć jakieś pieniądze, na boisko przy Szkole 

Podstawowej. Dodał, że radny, Pan Szeraszewicz ma propozycję, aby zrobić drogę  

w Ługielach. Wyjaśnił, że po rozmowach ustalono, żeby w tym roku zrobić tylko jeden 

odcinek tej drogi. Stwierdził, że Pan Ignacy jest zdeterminowany i może należy zrobić tą 

drogę.  

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że mowa jest o kosztach rzędu 15 tys. zł 

 i to nie jest duża kwota. 

Radny Pan Sławomir Banialis stwierdził, że Pan Szeraszewicz powinien powiedzieć,  

o co dokładnie mu chodzi. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli potrzebne są podpisy, aby zrobić 

tą drogę, to te podpisy będą. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest sprawa 

przekazania i wytyczenia działek w miejscowości Laskowskie. Dodał, że działki zostaną 

przekazane Gminie, a koszty tej operacji będą podzielone. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że będzie potrzebna 

uchwała o wyrażeniu zgody na przyjęcie darowizny. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że złożył już pismo odnośnie tej drogi. 

Dodał, że nie tylko same Wiżajny są ważne. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że do Państwa 

Wasilewskich trzeba tą drogę zrobić. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że te 20 tys. zł, które może to kosztować, 

to nie są duże pieniądze. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że droga zostanie 

wytyczona i zrobiona i może nie będzie to duży koszt. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on uważa, że można w tym roku 

zrobić od razu całą drogę. 

Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że jeżeli chodzi o drogę do Państwa 

Wasilewskich, to niech będzie robiona, ale dalej nie. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że on proponuje 

zrobić spotkanie w miejscowości Ługiele, żeby zapytać, czy mieszkańcy uważają, że ta droga, 

którą proponuje radny Szeraszewicz jest niezbędna. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że ciężko jest wydać pieniądze,  

poza Wiżajny. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, gdzie pieniądze  

w Wiżajnach zostały wydane. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. Z braku wniosków przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 

Do p-ktu 14 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 11
05

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

/-/ Piotr Paweł Oszkinis 

 


